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BRMG-KPGiM-III.0012.23.2013 

 
Protokół Nr 65-23/2013 

z posiedzenia Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska, 
które odbyło się dnia 10 grudnia 2013 roku (wtorek), rozpoczęte o godz. 15.00, w 
Sali Toastowej nr 107, Nowy Ratusz, przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 
Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załącznik nr 1, 
załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Na stan siedmiu (7) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło siedmiu (7), 
czyli było quorum do podejmowania prawomocnych opinii i wniosków.  
 
Posiedzeniu przewodniczył Radny Piotr Dzik – Przewodniczący Komisji Polityki 
Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska. 
 
Po stwierdzeniu quorum, otworzył 65 posiedzenie, powitał zebranych i 
poinformował, Ŝe porządek obrad został dostarczony radnym w terminie 
regulaminowym. Przystępujemy do zatwierdzenia porządku obrad. 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Proponuję wprowadzić do porządku obrad wniosek Prezydenta Miasta Gdańska 
w sprawie zmiany po stronie najemcy w obowiązującej umowie najmu lokalu 
uŜytkowego, zlokalizowanego przy ul. Opata Jacka Rybińskiego 18 i 
rozpatrzenie go w punkcie nr 1. 
 
 Kto jest za taka zmianą? 
 

Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za - jednogłośnie wprowadziła do porządku obrad ww. wniosek i 
będzie go rozpatrywała w punkcie nr 1. 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Proponuję, Ŝeby obecny punkt nr 3 porządku dotyczący projektu uchwały RMG 
w sprawie uchwalenia Strategii Realizacji Systemu Tras Rowerowych dla 
Gdańska (SR SteR) – druk nr 1093 - był rozpatrywany w punkcie nr 2. 
 
Jeśli Panowie radni się zgodzicie, to chciałbym, Ŝeby ten punkt był 
przedstawiony bez prezentacji, poniewaŜ prezentację tę mieliśmy juŜ na 
posiedzeniu Komisji w miesiącu kwietniu szczegółowo przedstawianą, i odbyła 
się dyskusja. Prosiłbym tylko, Ŝeby przedstawiciel wnioskodawcy powiedział, co 
się zmieniło od tamtej pory. 
 
Kto jest za wprowadzeniem takiej zmiany? 
 
Głosowanie: 

Komisja 4 głosami za- jednogłośnie wprowadziła ww. zmianę i projekt uchwały 
będzie referowany bez prezentacji. Będą tylko przekazane informacje dotyczące 
tego, co się zmieniło od poprzednio przedstawianej Komisji prezentacji. 
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Przewodniczący Piotr Dzik 
Mamy jeszcze do wniesienia pod obrady Komisji trzy projekty uchwał i 
autopoprawki: 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2013-2040 – druk nr 1120 – 
w zakresie działania Komisji. 
  
Kto jest za wprowadzeniem tego projektu w punkcie nr 3.? 
 
Głosowanie: 

Komisja 5 głosami za- jednogłośnie wprowadziła do porządku obrad ww. projekt 
uchwały i będzie go rozpatrywała w punkcie nr 3. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu 
Miasta Gdańska na 2013 rok – druk nr 1121 – w zakresie działania Komisji. 
  
Kto jest za wprowadzeniem tego projektu w punkcie nr 3.1.? 
 
Głosowanie: 

Komisja 5 głosami za - jednogłośnie wprowadziła do porządku obrad ww. projekt 
uchwały i będzie go rozpatrywała w punkcie nr 3.1. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Autopoprawka do projektu uchwały RMG w sprawie przyjęcia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2014-2040 – druk nr 1099 – 
w zakresie działania Komisji. 
 
Kto jest za wprowadzeniem tego projektu w punkcie nr 3.2? 
 
Głosowanie: 

Komisja 5 głosami za- jednogłośnie wprowadziła do porządku obrad autopoprawkę 
do ww. projektu uchwały i będzie go rozpatrywała w punkcie nr 3.2. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Autopoprawka do projektu uchwały RMG w sprawie uchwalenia budŜetu Miasta 
Gdańska na rok 2014 – druk nr 1100 - w zakresie działania Komisji. 
 
Kto jest za wprowadzeniem tego projektu w punkcie nr 3.3.? 
 
Głosowanie: 

Komisja 5 głosami za - jednogłośnie wprowadziła do porządku obrad autopoprawkę 
do ww. projektu uchwały i będzie go rozpatrywała w punkcie nr 3.3. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia woli objęcia udziałów w podwyŜszonym 
kapitale zakładowym jednoosobowej spółki Gminy Miasta Gdańska działającej 
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pod firmą Gdańska Agencja Rozwoju Gospodarczego Spółka z o.o. z siedzibą w 
Gdańsku – druk nr 1119. 
 
Kto jest za wprowadzeniem tego projektu w punkcie nr 6.? 
 
Głosowanie: 

Komisja 5 głosami za - jednogłośnie wprowadziła do porządku obrad ww. projekt 
uchwały i będzie go rozpatrywała w punkcie nr 3.1. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Wobec powyŜszego głosowania: Obecny punkt 1 stał się punktem 4, punkt 2 stał się 
punktem 5, punkt nr 3 stał się punktem 2, punkt 4 staje się punktem 7. 
 
Czy są jeszcze jakieś uwagi do zaproponowanego porządku obrad? 
 
Nie ma. Przystępujemy do zatwierdzenia porządku w dniu dzisiejszym ze 
wszystkimi wprowadzonymi zmianami. 
 
Następnie przewodniczący podał pod głosowanie przyjęcie następującego 
porządku obrad: 
 
1. Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie zmiany po 

stronie najemcy w obowiązującej umowie najmu lokalu uŜytkowego, 
zlokalizowanego przy ul. Opata Jacka Rybińskiego 18 w Gdańsku. 

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
2. Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie uchwalenia Strategii 

Realizacji Systemu Tras Rowerowych dla Gdańska ( SR SteR) – druk nr 1093.  
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
3. Rozpatrzenie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 
2013-2040 - druk nr 1120 - w zakresie działania Komisji. 

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
3.1. Rozpatrzenie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budŜetu Miasta Gdańska na rok 2013 – druk nr 1121 - w zakresie 
działania Komisji. 

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
3.2. Rozpatrzenie autopoprawki do projektu uchwały RMG w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 
2014-2040 – druk nr 1099 – w zakresie działania Komisji. 

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
3.3. Rozpatrzenie autopoprawki do projektu uchwały RMG w sprawie 

uchwalenia budŜetu Miasta Gdańska na rok 2014 – druk nr 1100 - w zakresie 
działania Komisji. 

Przedstawiają: przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 
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4. Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie wyraŜenia woli objęcia 
udziałów w podwyŜszonym kapitale zakładowym spółki Gminy Miasta 
Gdańska działającej pod firmą Biuro Inwestycji Euro Gdańsk 2012 Spółka z 
o.o. z siedzibą w Gdańsku – druk nr 1112. 

Przedstawia: przedstawiciel  Prezydenta Miasta Gdańska 
 
5. Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie wyraŜenia woli objęcia 

udziałów w podwyŜszonym kapitale zakładowym spółki Gminy Miasta 
Gdańska działającej pod firmą Gdańskie Towarzystwo Budownictwa 
Społecznego Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku – 
druk nr 1113. 

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
  
6. Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie wyraŜenia woli objęcia 

udziałów w podwyŜszonym kapitale zakładowym jednoosobowej spółki 
Gminy Miasta Gdańska działającej pod firmą Gdańska Agencja Rozwoju 
Gospodarczego Spółka z o.o. z siedzibą w Gdańsku – druk nr 1119. 

 
7. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 
 
Głosowanie: 
PowyŜszy porządek obrad został przyjęty 5 głosami za - jednogłośnie. 

 
 

Punkt - 1 
Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie zmiany po stronie 
najemcy w obowiązującej umowie najmu lokalu uŜytkowego, zlokalizowanego 
przy ul. Opata Jacka Rybińskiego 18 w Gdańsku. Sprawa 
WGK.II.7150.1.107.2013.JM.339054 z dnia 03 grudnia 2013r. 
 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Barbara Majewska, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Referując przedmiotowy wniosek powiedziała m.in., Ŝe w imieniu Pana Prezydenta 
prosi o zaopiniowanie wniosku najemcy lokalu uŜytkowego przy ul. Opata 
Rybińskiego 187. Najemcą jest spółka Classic Restaurant Polska Sp. z o.o., która w 
wyniku zmian organizacyjnych dokonała wydzielenia zorganizowanej części swojego 
majątku i wniosła go do spółki utworzonej pod nazwą Classic Restaurant Sp. z o.o. 
PowyŜsza zmiana jest podyktowana koniecznością wydzielenia operacji 
gospodarczych w prowadzonych przez restauracjach. Spółka kontynuować będzie 
działalność gastronomiczną na terenie hali widowiskowo-sportowej na granicy 
miast Gdańska i Sopotu, natomiast w oparciu o wyodrębniony majątek spółka 
Classic Restaurant będzie prowadziła działalność gospodarczą w przyznanym lokalu 
przy ul. Rybińskiego 18. Jedynym udziałowcem obu spółek jest Pani Agnieszka 
Lipska. Stosowne zmiany zostały wprowadzone w Krajowym Rejestrze Sądowym,. 
Wniosek został złoŜony w oparciu o obowiązującą uchwałę Rady na podstawie 
zapisu § 11 ustęp 2. Proszę o pozytywne zaopiniowanie wniosku spółki. 
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Przewodniczący Piotr Dzik 
Podziękował za przedstawienie informacji i otworzył dyskusję. 
 

DYSKUSJA: 
 
Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
Czy w stosunku do spółki, która w tej chwili jeszcze jest właścicielem, czy ona nie 
ma Ŝadnych zaległości w stosunku do miasta? 
 
Pani Barbara Majewska, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Nie ma zaległości. 
 
Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
Dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Nie ma więcej głosów, zamykam dyskusję, przechodzimy do glosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie wniosku Prezydenta 
Miasta Gdańska w sprawie zmiany po stronie najemcy w obowiązującej umowie 
najmu lokalu uŜytkowego, zlokalizowanego przy ul. Opata Jacka Rybińskiego 18 w 
Gdańsku, polegającej na zastąpieniu podmiotu najmującego tj. Classic Restaurant 
Polska Sp. z o.o., podmiotem pod nazwą Classic Restaurant Sp. z o.o., który będzie 
kontynuatorem tego samego profilu działalności gospodarczej tj. działalności 
gastronomicznej. 

Głosowanie: 
Komisja 5 głosami za - jednogłośnie - pozytywnie zaopiniowała wniosek 
Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie zmiany po stronie najemcy w 
obowiązującej umowie najmu lokalu uŜytkowego, zlokalizowanego przy ul. 
Opata Jacka Rybińskiego 18 w Gdańsku, polegającej na zastąpieniu podmiotu 
najmującego tj. Classic Restaurant Polska Sp. z o.o. podmiotem pod nazwą 
Classic Restaurant Sp. z o.o., który będzie kontynuatorem tego samego profilu 
działalności gospodarczej tj. działalności gastronomicznej. Opinia Nr 65-
23/354/109/2013 
   

Punkt – 2. 
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie uchwalenia 
Strategii Realizacji Systemu Tras Rowerowych dla Gdańska ( SR SteR) – druk nr 
1093. Oryginał druku nr 1093 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta 
Gdańska z dnia 16 grudnia 2013r. Sprawa: BRMG - S.0006.332.2013 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pan Jarosław Wincek, przedstawiciel Biura Rozwoju Gdańska 
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1093 powiedział 
m.in., Ŝe SR Ster tj. system realizacji tras rowerowych. Sam kształt systemu 
powstał w 2011 roku w Biurze Rozwoju Gdańska w oparciu o szerokie konsultacje 
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społeczne. W efekcie tego otrzymaliśmy docelowy kształt systemu tras rowerowych 
w Gdańsku, a przede wszystkim docelowy przebieg wszystkich tras rowerowych. SR 
SteR jest kontynuacją w ramach tej strategii wyodrębniliśmy, przyjęliśmy 40 tras, 
które zostały uznane za najwaŜniejsze w tym systemie, one mają łączną długość 
niespełna 110 km. Elementem tej strategii jest określenie optymalnej kolejności 
realizacji tych tras. W związku tym powstała analiza w wielu rejonach. Ona wzięła 
pod uwagę wszystkie kryteria komunikacyjne, ekonomiczne, funkcjonalno-
przestrzenne. W efekcie tej analizy otrzymaliśmy jakby ranking potrzeby realizacji 
wszystkich tych tras i tak jest proponowana kolejność ich realizacji. 
Zaproponowaliśmy podział na 8 etapów po 5 w kaŜdym etapie. RównieŜ 
przewidujemy w tej strategii tzw. etap zero, czyli spełnienia standardów tras 
istniejących. To ogólnie wszystko, jeśli są pytania, to bardzo proszę. 
 
Przewodniczący piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję. 
 

DYSKUSJA: 
 
Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
Jaka część z tych odcinków tras będą nowe trasy wydzielone, a jaka część to będą 
np. pasy w drogach jak na ul. Wita Stwosza? 
 
Pan Jarosław Wincek, przedstawiciel Biura Rozwoju Gdańska 
Tak dokładnie nie podam, natomiast większość z nich to będą pasy wydzielone w 
pasie jezdni. 
 
Pan Remigiusz Kitliński, Kierownik Referatu Mobilności Aktywnej 
To wynika przede wszystkim z tego, Ŝe trasy, które zostały poddane analizie są to 
trasy główne. Trasy główne przebiegają zazwyczaj wzdłuŜ dróg głównych. W 
związku z tym zgodnie z naszymi przyjętymi kryteriami jednak są przewidziane 
drogi rowerowe. Pasty rowerowe będą raczej w ulicach zbiorczych, więc to jest 
uzupełnienie tego szkieletu. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma więcej pytań, zamykam dyskusję, przechodzimy do 
głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska w sprawie uchwalenia Strategii Realizacji Systemu Tras 
Rowerowych dla Gdańska ( SR SteR) – druk nr 1093.  
 
Głosowanie: 
Komisja 5 głosami za – jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały, bez poprawek - zawarty w druku nr 1093. Opinia 
Nr 65-23/355/110/2013 
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Punkt – 3. 
Rozpatrzenie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2013-2040 - 
druk nr 1120 - w zakresie działania Komisji. Oryginał druku nr 1120 stanowi 
załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 16 grudnia 2013r. 
Sprawa: BRMG - S.0006.359.2013 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków,  
Referując przedmiotowy projekt uchwały w zakresie działania Komisji powiedziała 
m.in., Ŝe projekt uchwały wprowadza dwa nowe przedsięwzięcia. Jedno 
przedsięwzięcie jest realizowane przez Powiatowy Urząd Pracy. Jest to projekt „Na 
skrzydłach kariery”, skierowany on jest do osób z perspektywą trwałego powrotu na 
rynek pracy, dla 30 osób w wieku od 40 do 64 lat. Limit wydatków w roku 2014 
wynosi 690 tysięcy złotych, natomiast w roku 2015 kwota 5600 złotych. Drugim 
przedsięwzięciem jest wyodrębnienie ze środków zaplanowanych na dokumentację 
dla przyszłych projektów. Jest to przygotowanie dokumentacji dla programu 
Zarządzanie energią dla Centrum Hevelianum. W związku tym, Ŝe projekt dostał 
dofinansowanie wprowadzamy go, jako juŜ odrębny projekt, z limitem wydatków w 
roku 2015 w wysokości 50 tysięcy złotych, a w roku 2014 w wysokości 310 tysięcy 
złotych.  
 
W ramach zmian, które są dokonywane w innych przedsięwzięciach, to miana 
nazwy przedsięwzięcia Program OŜywienia dróg wodnych, które otrzymuje nazwę: 
Zarządzanie infrastrukturą powstała w ramach Programu OŜywienia Dróg Wodnych, 
i te zmiany są adekwatne do roku 2014. Dziękuję bardzo.  
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma pytań, przechodzimy do głosowania 
 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2013-2040 - druk nr 1120 - 
w zakresie działania Komisji. 
 
 
Głosowanie:  
Komisja 4 głosami, przy 2 głosach przeciwnych i 0 głosach wstrzymujących się - 
przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, bez 
poprawek - zawarty w druku nr 1120 – w zakresie działania Komisji.  Opinia Nr 
65-23/356/111/2013 
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Punkt – 3.1. 
Rozpatrzenie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie 
uchwalenia budŜetu Miasta Gdańska na rok 2013 – druk nr 1121 - w zakresie 
działania Komisji. Oryginał druku nr 1121 stanowi załącznik do protokołu z sesji 
Rady Miasta Gdańska z dnia 16 grudnia 2013r. Sprawa: BRMG - S.0006.360.2013 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków,  
Referując przedmiotowy projekt uchwały w zakresie działania Komisji powiedziała 
m.in., Ŝe projekt zmniejsza planowane dochody o kwotę 1.988.410 złotych a 
wydatki zmniejsza się o kwotę 2.695.010 złotych, i w związku z tym zmniejsza się 
deficyt budŜetowy o kwotę 706 tysięcy złotych. W związku z tą zmianą planowany 
kredyt będzie wynosił niecałe 87 milionów złotych. Wśród tych rzeczy, o których 
mówiłam omawiając zmiany w WPF, to jeszcze takimi zmniejszeniami są 
zmniejszenia w Biurze Rady Miasta Gdańska o kwotę 754 tysięcy złotych w związku 
z tym, ze mniejsze koszty były z tytułu obsługi radnych, diet dla radnych i członków 
komisji, z mniejszą ilością delegacji słuŜbowych. Mniej wydaliśmy o kwotę 224 
tysiące złotych w związku ze znacznie mniejsza ilością złoŜonych prac 
konkursowych niŜ zakładano na miejską promenadę „Droga do Wolności”. Dziękuję 
bardzo. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo.  
 
Radny Piotr Skiba, członek Komisji 
Proszę przypomnieć, czy planowane wydatki w ubiegłych latach w Biurze Rady 
Miasta Gdańska ulegały zmianom? 
 
Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków,  
Tak. Ulegały zmianom. 
 
Radny Piotr Skiba, członek Komisji 
Czy były zmniejszane, czy zwiększane, jak to wyglądało? 
 
Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków,  
Od dłuŜszego czasu są niezrealizowane w pełnej wysokości. 
 
Radny Piotr Skiba, członek Komisji 
Czy to niezrealizowanie procentowo jest jakoś nadzwyczajne, na jakim poziomie 
było? 
 
Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków,  
Mniej więcej na takim samym poziomie około 100 tysięcy złotych. 
 
Radny Piotr Skiba, członek Komisji 
Więc nie jest to nic jakiegoś nadzwyczajnego. Rozumiem, dziękuję. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Radni oszczędzają w wydatkach. Dziękuję. Nie ma więcej pytań, przechodzimy do 
głosowania. 
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Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu 
Miasta Gdańska na rok 2013 – druk nr 1121 - w zakresie działania Komisji. 
 
Głosowanie:  
Komisja 4 głosami, przy 2 głosach przeciwnych i 0 głosach wstrzymujących się - 
przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, bez 
poprawek - zawarty w druku nr 1121 – w zakresie działania Komisji. Opinia Nr 
65-23/357/112/2013. 
 

Punkt – 3.2. 
Rozpatrzenie autopoprawki do projektu uchwały RMG w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2014-2040 – 
druk nr 1099 – w zakresie działania Komisji. Oryginał autopoprawki do druku nr 
1099 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 16 grudnia 
2013r. Sprawa: BRMG - S.0006.338.2013 
 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków,  
Referując autopoprawkę do projektu uchwały, zawartej w druku nr 1099 
powiedziała m.in., Ŝe przedmiotowa autopoprawka wprowadza zmiany, które 
zostały omówione przy zmianie tegorocznego budŜetu, czyli nowe przedsięwzięcie, 
zmiana nazwy przedsięwzięcia plus to, co wprowadza się autopoprawką do 
projektu budŜetu na rok 2014. Dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania. 
 

 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie autopoprawki do 
projektu uchwały RMG w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Miasta Gdańska na lata 2014-2040 – druk nr 1099 – w zakresie działania 
Komisji. 
 
Głosowanie:  
Komisja 4 głosami, przy 2 głosach przeciwnych i 0 głosach wstrzymujących się - 
przyjęła i pozytywnie zaopiniowała autopoprawkę do projektu uchwały, zawartego 
w druku nr 1099 – w zakresie działania Komisji. 
Opinia Nr 65-23/358/113/2013 
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Punkt – 3.3. 
Rozpatrzenie autopoprawki do projektu uchwały RMG w sprawie uchwalenia 
budŜetu Miasta Gdańska na rok 2014 – druk nr 1100 - w zakresie działania 
Komisji. Oryginał autopoprawki do druku nr 1100 stanowi załącznik do protokołu z 
sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 16 grudnia 2013r. Sprawa: BRMG - 
S.0006.339.2013 
 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków,  
Referując autopoprawkę do projektu uchwały, zawartej w druku nr 1100 
powiedziała m.in., Ŝe autopoprawka w stosunku do projektu budŜetu złoŜonego 15 
listopada 2013 roku, to: zwiększone dochody o kwotę 1.389 tysięcy złotych, i o tę 
samą kwotę są zwiększone wydatki. Te dochody są generalnie z tytułu środków 
europejskich, czyli projektu „Na skrzydłach kariery”, o którym wspomniałam 
wcześniej, „kompleksowy system zarządzania energią Centrum Hevelianum” oraz 
dotacji z UE na projekty w roku 2013 i 2014.  
 
W ramach dodatkowych zadań, które są wprowadzane, o których do tej pory nie 
wspominałam, proponujemy przeznaczyć dodatkowe środki w wysokości 585 tysięcy 
złotych na zadania z zakresu drogownictwa, z tego 80 tysięcy złotych na 
przebudowę przejścia dla pieszych przy przystanku tramwajowym Uniwersytet 
Gdański, kwotę 505 tysięcy złotych na zakupy inwestycyjne związane z 
zarządzaniem ruchu i bezpieczeństwa ruchu drogowego, w tym 40 tysięcy złotych 
na zakup 6 słupków blokujących ze spręŜyną, przeznaczonych na potrzeby 
deptaków w ulicy Tkackiej, Kołodziejskiej, Piwnej, Garbary i Ogarnej. Kwotę 465 
tysięcy złotych na zakup 29 parkometrów dla zorganizowania stref płatnego 
parkowania, m.in. w rejonie Politechniki Gdańskiej. Kwotę 66 tysięcy złotych 
proponujemy przeznaczyć na wkład miasta w realizację projektu w ramach 
Gdańskiego Obszaru Metropolitalnego, jest to opracowanie planu gospodarki 
niskoemisyjnej. Dziękuję bardzo. 

 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czy są głosy w dyskusji? 
 
Radny Piotr Skiba, członek Komisji 
Krótki komentarz. Są to poprawki, które przyjął Pan Prezydent w ramach 
wniosków, które zgłosiła Komisja Rewitalizacji Rady Miasta Gdańska i jako członek 
tej Komisji chciałbym za te zmiany podziękować. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję. Nie ma głosów więcej głosów, przechodzimy do głosowania. 

 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie autopoprawki do 
projektu uchwały RMG w sprawie uchwalenia budŜetu Miasta Gdańska na rok 
2014 – druk nr 1100 - w zakresie działania Komisji. 
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Głosowanie:  
Komisja 4 głosami, przy 2 głosach przeciwnych i 0 głosach wstrzymujących się - 
przyjęła i pozytywnie zaopiniowała autopoprawkę do projektu uchwały, zawartego 
w druku nr 1100 – w zakresie działania Komisji. 
Opinia Nr 65-23/359/114/2013 
 
 

Punkt – 4. 
Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie wyraŜenia woli objęcia udziałów 
w podwyŜszonym kapitale zakładowym spółki Gminy Miasta Gdańska działającej 
pod firmą Biuro Inwestycji Euro Gdańsk 2012 Spółka z o.o. z siedzibą w Gdańsku 
– druk nr 1112. Oryginał druku nr 1112 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady 
Miasta Gdańska z dnia 16 grudnia 2013r. Sprawa: BRMG - S.0006.351.2013 
 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Iwona Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej  
Referując przedmiotowy projekt uchwały powiedziała m.in., Ŝe projekt stanowi o 
wniesieniu do spółki BIEG jednej czwartej majątku, która została na stanie miasta 
Gdańska. Chodzi o podwyŜszenie kapitału zakładowego o kwotę 197 milionów 418 
tysięcy złotych, za która się kryje ¼ wartości nieruchomości zabudowanej 
stadionem plus oczywiście stadion oraz środki trwałe, które są na stanie miasta a 
uŜywane są przez spółkę. Niepodzielona róŜnica oczywiście będzie przeniesiona na 
kapitał zapasowy spółki. Dziękuje bardzo. Jeśli są pytania to bardzo proszę. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czy są pytania? 
 
Radny Grzegorz Strzelczyk, członek Komisji 
O ile moŜe być powiększony zapasowy kapitał spółki poza tymi wszystkimi 
składnikami, które wnosimy do spółki? 
 
Pani Iwona Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej  
O 200 złotych. To jest tylko drobna róŜnica wartości nominalnej udziałów. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska w sprawie wyraŜenia woli objęcia udziałów w 
podwyŜszonym kapitale zakładowym spółki Gminy Miasta Gdańska działającej 
pod firmą Biuro Inwestycji Euro Gdańsk 2012 Spółka z o.o. z siedzibą w Gdańsku 
– druk nr 1112. 
 
Głosowanie:  
Komisja 4 głosami, przy 0 głosach przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się - 
przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, bez 
poprawek - zawarty w druku nr 1112. Opinia Nr 65-23/360/115/2013 
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Punkt – 5. 
Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie wyraŜenia woli objęcia udziałów 
w podwyŜszonym kapitale zakładowym spółki Gminy Miasta Gdańska działającej 
pod firmą Gdańskie Towarzystwo Budownictwa Społecznego Spółka z 
ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku – druk nr 1113. Oryginał 
druku nr 1113 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 16 
grudnia 2013r. Sprawa: BRMG - S.0006.352.2013 
 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

Pani Iwona Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej  
Referując przedmiotowy projekt uchwały powiedziała m.in., Ŝe w przedmiotowym 
projekcie mowa jest o GTBS, który chcemy dokapitalizować kwotą 7.514.500 
złotych. Środki te mają być przeznaczone na wybudowanie dwóch budynków 
wielorodzinnych z 59-ma lokalami mieszkalnymi przy ul. Wilanowskiej. Łącznie juŜ 
spółka wybuduje z tymi obecnymi planowanymi mieszkaniami 1436 mieszkań.  
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czy są pytania? 
 
Radny Paweł Czerniewski, członek Komisji 
Czy te mieszkania będą budowane wyłącznie z tych środków, czy jeszcze jakieś 
inne środki są przewidziane? 
 
Pani Iwona Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej  
Koszt łączny inwestycji wynosić będzie 9.392.811 złotych, natomiast róŜnica będzie 
finansowana z kredytu Banku Gospodarstwa Krajowego. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Więcej pytań nie ma, przechodzimy do glosowania. 

 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska w sprawie wyraŜenia woli objęcia udziałów w 
podwyŜszonym kapitale zakładowym spółki Gminy Miasta Gdańska działającej 
pod firmą Gdańskie Towarzystwo Budownictwa Społecznego Spółka z 
ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku – druk nr 1113. 
 
 
Głosowanie:  
Komisja 6 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały, bez poprawek - zawarty w druku nr 1113. 
Opinia Nr 65-23/361/116/2013 
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Punkt – 6. 
Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie wyraŜenia woli objęcia udziałów 
w podwyŜszonym kapitale zakładowym jednoosobowej spółki Gminy Miasta 
Gdańska działającej pod firmą Gdańska Agencja Rozwoju Gospodarczego Spółka 
z o.o. z siedzibą w Gdańsku – druk nr 1119. Oryginał druku nr 1119 stanowi 
załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 16 grudnia 2013r. 
Sprawa: BRMG - S.0006.358.2013 
 
Pani Iwona Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej  
Referując przedmiotowy projekt uchwały powiedziała m.in., Ŝe projekt stanowi o 
dokapitalizowaniu jednoosobowej spółki GARG wartością 7.315.000 złotych 
niezabudowanych nieruchomości o powierzchni 8, 2 ha. Nieruchomości te będą 
przeznaczone pod park przemysłowy, tzw. Park Przemysłowy Płonia, na którym 
będą mogły być umiejscowione inwestycje przemysłowe, które wymagają 
szczególnej infrastruktury. Czyli jest to rozwój przyszłościowy, stwarzający nowe 
miejsca pracy, gdzie powstaną nowe zakłady, nowe miejsca pracy oraz oczywiście 
będą zagospodarowywane tereny, które dzisiaj leŜą odłogiem, a w przyszłości będą 
przynosiły miastu podatek od nieruchomości. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czy są pytania? 
 
Pan Alan Aleksandrowicz, Prezes GARG Sp. z o.o. 
W tym roku zrobiliśmy tzw. koncepcję branŜową dla całej infrastruktury, czyli 
przebudowy ulic Benzynowej i Płońskiej, wszystkich instalacji wodociągowo-
kanalizacyjnych, odwodnienia. Takie kompleksowe zaopatrzenie w infrastrukturę, 
tak jak to zrobiliśmy w Kokoszkach, kosztowałoby nawet kilkadziesiąt milionów. 
Bez środków unijnych tego nie ruszymy, ale mamy zainteresowanie, wstępne 
inwestorów dla tych trzech działek. JeŜeli udałoby się ich pozyskać, to moglibyśmy 
juŜ zacząć remontować ulicę Benzynową, a zrobimy to w porozumieniu z zarządem 
LOTOS.  
 
Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
MoŜe tak przy okazji, bo nie mieliśmy okazji z Panem prezesem na posiedzeniu 
Komisji się spotykać, więc chciałbym się zapytać, jak moŜna by było w kilku 
zdaniach powiedzieć o tej inwestycji związanej z budynkiem biurowym na terenach 
portu, centrum logistycznym. 
 
Pan Alan Aleksandrowicz, Prezes GARG Sp. z o.o. 
Inwestycja jest finansowana ze środków Inicjatywy Jessica, czyli unijnej 
inicjatywy. Są to środki zwrotne z poŜyczki. Dopełnieniem tego finansowania jest 
równieŜ kredyt z Banku Gospodarstwa Krajowego. W październiku ogłosiliśmy 
przetarg, zainteresowało się około dwudziestu paru firm. W listopadzie przetarg 
został rozstrzygnięty. Stanęły trzy firmy EKO BUD, DORACO i SKANSKA. Szacowany 
koszt tego projektu, dla potrzeb Jessica to było 33 miliony, po przetargu wyszło 30 
milionów. Najlepszą ofertę, niewiele, tj. róŜnica niecałego miliona złotych złoŜyło 
DORACO, ale, DORACO, poniewaŜ tj. przetarg i projekt realizowany w modelu 
zaprojektuj i wybuduj dało o półtora tysiąca większą kubaturę tego biurowca, 
akurat SKANSKA zaproponowała biurowiec o powierzchni 6, 5 tysiąca, a tu było 
ponad 8 tysięcy, to oczywiście tez przełoŜyło się na koszty, bo im większa 
kubatura, tym większe koszty wzmocnienia terenu, ale pomimo większej kubatury, 
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to jednak cena jest trochę mniejsza niŜ SKANSKIEJ. Biurowiec powinniśmy 
wybudować, zgodnie z umowami z JESSICĄ do połowy 2014 roku. Nie ukrywam, Ŝe 
robimy go głównie z myślą, Ŝeby ulokować tam siedzibę, DTC. Jest to tak 
bezpośrednio powiązane z nowym terminalem DCT. 
 
Trudne rozmowy prowadzimy ze słuŜbami celnymi, dlatego, Ŝe w słuŜbach celnych 
pojawił się pomysł, Ŝeby w tym miejscu ulokować wszystkie słuŜby celne, tj. i z 
Gdańska, i z Sopotu i z portu, tylko chcieliby mieć karencje na opłaty z tytułu 
najmu z uwagi na nakłady, które ponieśli na Opłotki, bo Opłotki chcieliby oddać do 
Skarbu Państwa. Rozmawiamy z nimi, a gdzieś na końcu trzeba będzie się spotkać u 
Wojewody, bo budŜet słuŜb celnych to jest teŜ z budŜetu pana Wojewody. 
 
W ramach tego projektu biurowca jeszcze robimy zjazd z ul. Sucharskiego, 
pierwszy etap ul. Kaczeńce i ogłosiliśmy równieŜ przetarg adresowany do takich 
koncernów, głównie paliwowych, Ŝeby w tym miejscu zrobić równieŜ zaplecze dla 
ruchu cięŜarowego portu. W duŜych portach samochody cięŜarowe się po prostu 
przetrzymuje w jakimś miejscu. Tu juŜ są problemy DTC związane z tym dość 
duŜym ruchem samochodów cięŜarowych, i DTC teŜ by chciało ten ruch 
samochodów cięŜarowych i parkingi ze swojego terenu wynieść. DCT zainwestował 
prawie miliard złotych i jak tak patrzą, jak pracuje ten teren, no to te parkingi 
kiepsko pracują przy tej skali kapitału, który został zainwestowany w terminal 
kontenerowy. Pojawiają się nowe terminale i myślę, Ŝe wiele samochodów 
cięŜarowych będzie w tym miejscu przetrzymywanych. Nie wiem, moŜe teŜ uda 
nam się to złoŜyć w jakiś projekt unijny, Ŝeby te tiry, tak jak na świecie 
wywoływać droga radiową, czy telekomunikacyjną.  
 
Radny Grzegorz Strzelczyk, członek Komisji 
Ten Park jest objęty strefą ekonomiczną, czy będą korzystać ze zwolnień …. 
 
Pan Alan Aleksandrowicz, Prezes GARG Sp. z o.o. 
Ten teren nie jest objęty strefą ekonomiczną. No, oczywiście, jeśli przyjdzie jakiś 
duŜy projekt produkcyjny, to z panią Kamińską (Prezes Pomorskiej Strefy 
Ekonomicznej) będziemy rozmawiać, czy nie zechciałaby objąć tych terenów. 
Jednak na dzień dzisiejszy nie ma takich planów. 
 
Pan Andrzej Bojanowski, Zastępca Prezydenta Miasta gdańska 
Na dzień dzisiejszy mają prawo korzystać z ulg, które oferuje miasto, ulg 
inwestycyjnych. 
 
Pan Alan Aleksandrowicz, Prezes GARG Sp. z o.o. 
ChociaŜ trzeba pamiętać, Ŝe one wygasają z dniem 31 grudnia. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Czy pod te tereny, które nie są objęte strefą ekonomiczna moŜna ściągać unijne 
środki? 
 
Pan Andrzej Bojanowski, Zastępca Prezydenta Miasta gdańska 
MoŜna, ale my tam akurat nie przewidywaliśmy, raczej koncentrowaliśmy się na 
pieniądzach europejskich na Kaczeńce, na uzbrojenie, ale jeśli w Płonnikach będzie 
taka konieczność, to będziemy to robić. 
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Przewodniczący Piotr Dzik 
Czyli nie ma przeszkód w uzyskiwaniu środków, Ŝe nie jest to objęte specjalną 
strefa ekonomiczną. 
 
Pan Alan Aleksandrowicz, Prezes GARG Sp. z o.o. 
Nie ma przeszkód, a w planowanym Regionalnym Programie Operacyjnym (RPO) są 
środki na uzbrojenie parków przemysłowych i będziemy starali się o nie aplikować. 
 
Radny Grzegorz Strzelczyk, członek Komisji 
W ubiegłym roku było zorganizowane spotkanie przez Grupę LOTOS, na temat 
inwestycji, chodzi o instalację skoksowania cięŜkich frakcji i teŜ według ich 
koncepcji wybrano transport samochodowy, czyli od nich do portu i oni 
deklarowali, Ŝe wręcz na swoje własne potrzeby są zainteresowani tym, Ŝeby w 
pełni zmodernizować i przebudować ul. Benzynową między innymi. 
 
Pan Alan Aleksandrowicz, Prezes GARG Sp. z o.o. 
I tu będziemy starali się to połączyć. Z panem prezesem Sokołowskim blisko 
współpracujmy równieŜ przy tych działaniach. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Więcej pytań nie ma, przechodzimy do głosowania. 

 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska w sprawie wyraŜenia woli objęcia udziałów w 
podwyŜszonym kapitale zakładowym jednoosobowej spółki Gminy Miasta 
Gdańska działającej pod firmą Gdańska Agencja Rozwoju Gospodarczego Spółka 
z o.o. z siedzibą w Gdańsku – druk nr 1119. 
 
Głosowanie:  
Komisja 6 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały, bez poprawek - zawarty w druku nr 1119. 
Opinia Nr 65-23/362/117/2013 
 

 

Punkt – 7. 
Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poproszono nas o wytypowanie przedstawiciela Komisji, który wejdzie w skład 
Komisji ds. rozpatrywania wniosków twórców ubiegających się o najem pracowni. 
Poprzednio do tej Komisji był wytypowany Radny piotr Skiba i teraz równieŜ 
proponuję, Ŝeby był nadal przedstawicielem naszej Komisji. 
 
Radny Piotr Skiba, członek Komisji  
Wyraził zgodę. 
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Ustalenia Komisji: 
Komisja jednogłośnie- 7 głosami za wybrała Radnego Piotra Skibę na 
przedstawiciela Komisji, który wejdzie w skład Komisji ds. rozpatrywania wniosków 
twórców ubiegających się o najem pracowni. Pismo BRMG-KPGiM-III.0012.24-
13.2013. (wch.:24-3.2013) EWD. 242720 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Oddaję głos Panu Profesorowi Witoldowi Andruszkiewiczowie, który zgłaszał mi 
sprawę terenów portowych. 
 
Profesor Witold Andruszkiewicz 
Zgłosił, Ŝeby Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej RMG w przyszłym roku zajęła 
się sprawą terenów miasta Gdańska, które w czasach PRL zabrano Gdańskowi, 
portowi. W czasach socjalistycznych się bałem, ale mówiłem, a w tej chwili juŜ 
ponad 20 lat jest Polska niepodległa i nikt nie ma odwagi upomnieć się o te tereny. 
To błąd był zrobiony w Warszawie. Komisja powinna tę sprawę zainicjować.  
 

Ustalenia Komisji: 
Komisja przyjmie przedmiotową sprawę do planu pracy Komisji na rok przyszły. 
Temat zostanie podany i przygotowany przez pana profesora Andruszkiewicza.  
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Porządek obrad został wyczerpany. Nie ma więcej spraw ze strony 
członków Komisji. Dziękuję bardzo za czynny udział w posiedzeniu. Zamykam 
posiedzenie.  Na tym posiedzenie zostało zakończone – godz. 16:00. 
 
 

 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej RMG 

 
Piotr Dzik  

 
Protokół sporządziła: 
 
ElŜbieta Wajs-Deyck 
Pracownik  
Biura Rady Miasta Gdańska 
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Opinie i inne sprawy podjęte na posiedzeniu Komisji: 
 
 
BRMG-KPGiM-III.0012.24-4.2013. (wch.:24-.2013) EWD.342529 
Sprawa WGK.II.7150.1.107.2013.JM.339054 
z dnia 03 grudnia 2013r. 
 
 

                                                   Pan  
                                                   Paweł Adamowicz 
                                                   Prezydent Miasta Gdańska 
 
 

Opinia Nr 65-23/354/109/2013 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 10 grudnia 2013 roku 
 
 
do wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie zmiany po stronie najemcy w 
obowiązującej umowie najmu lokalu uŜytkowego, zlokalizowanego przy ul. 
Opata Jacka Rybińskiego 18 w Gdańsku. 

======================================================= 

 
  
             Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych przez Panią Barbarę 
Majewską - Zastępcę Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej, Komisja 5 
głosami za - jednogłośnie - pozytywnie zaopiniowała wniosek Prezydenta Miasta 
Gdańska w sprawie zmiany po stronie najemcy w obowiązującej umowie najmu 
lokalu uŜytkowego, zlokalizowanego przy ul. Opata Jacka Rybińskiego 18 w 
Gdańsku, polegającej na zastąpieniu podmiotu najmującego tj. Classic Restaurant 
Polska Sp. z o.o. podmiotem pod nazwą Classic Restaurant Sp. z o.o., który będzie 
kontynuatorem tego samego profilu działalności gospodarczej tj. działalności 
gastronomicznej. 
   
 

 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 
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BRMG-KPGiM-III. 0012.24- 5.2013.EWD.342561 
Sprawa: BRMG - S.0006.332.2013 
 

                                   Pan Bogdan Oleszek 
                             Przewodniczący 

                                 Rady Miasta Gdańska 
 
 

Opinia Nr 65-23/355/110/2013 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 10 grudnia 2013 roku 
 
 
do projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie uchwalenia Strategii Realizacji 
Systemu Tras Rowerowych dla Gdańska ( SR SteR) – druk nr 1093.  

======================================================= 
 
 
            Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych przez Pana 
Jarosława Wincka, przedstawiciela Biura Rozwoju Gdańska oraz 
przeprowadzonej dyskusji, Komisja 5 głosami za – jednogłośnie - 
przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, bez 
poprawek - zawarty w druku nr 1093. 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 
 
Do wiadomości: 
Pan Wiesław Bielawski 
Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
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BRMG-KPGiM-III. 0012.24-6.2013.EWD.342582 
Sprawa: BRMG - S.0006.359.2013 
 

                                   Pan Bogdan Oleszek 
                             Przewodniczący 

                                 Rady Miasta Gdańska 
 
 

Opinia Nr 65-23/356/111/2013 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 10 grudnia 2013 roku 
 
 
do projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie 
przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2013-
2040 - druk nr 1120 - w zakresie działania Komisji. 

======================================================= 
 
 
            Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych przez   
Panią Jolantę Ostaszewską, Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i 
Podatków, Komisja 4 głosami, przy 2 głosach przeciwnych i 0 głosach 
wstrzymujących się - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały, bez poprawek - zawarty w druku nr 1120 – w zakresie 
działania Komisji. 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 
Do wiadomości: 
Pani Teresa Blacharska 
Skarbnik Miasta Gdańska 
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BRMG-KPGiM-III. 0012.24-7.2013.EWD.342598 
Sprawa: BRMG - S.0006.360.2013 
 

                                   Pan Bogdan Oleszek 
                             Przewodniczący 

                                 Rady Miasta Gdańska 
 
 

Opinia Nr 65-23/357/112/2013 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 10 grudnia 2013 roku 
 
 
do projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie 
uchwalenia budŜetu Miasta Gdańska na rok 2013 – druk nr 1121 - w zakresie 
działania Komisji. 

======================================================= 
 
 
            Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych przez   
Panią Jolantę Ostaszewską, Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i 
Podatków oraz przeprowadzonej dyskusji, Komisja 4 głosami, przy 2 
głosach przeciwnych i 0 głosach wstrzymujących się - przyjęła i 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, bez poprawek 
- zawarty w druku nr 1121 – w zakresie działania Komisji. 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 
Do wiadomości: 
Pani Teresa Blacharska 
Skarbnik Miasta Gdańska 
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BRMG-KPGiM-III. 0012.24-8.2013.EWD.342634 
Sprawa: BRMG - S.0006.338.2013 
 

                                   Pan Bogdan Oleszek 
                             Przewodniczący 

                                 Rady Miasta Gdańska 
 
 

Opinia Nr 65-23/358/113/2013 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 10 grudnia 2013 roku 
 
 
do autopoprawki do projektu uchwały RMG w sprawie przyjęcia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2014-2040 – druk nr 1099 – 
w zakresie działania Komisji. 

======================================================= 
 
 
            Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych przez   
Panią Jolantę Ostaszewską, Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i 
Podatków, Komisja 4 głosami, przy 2 głosach przeciwnych i 0 głosach 
wstrzymujących się - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała autopoprawkę 
do projektu uchwały, zawartego w druku nr 1099 – w zakresie działania 
Komisji. 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 
Do wiadomości: 
Pani Teresa Blacharska 
Skarbnik Miasta Gdańska 
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BRMG-KPGiM-III. 0012.24-9.2013.EWD.342652 
Sprawa: BRMG - S.0006.339.2013 
 

                                   Pan Bogdan Oleszek 
                             Przewodniczący 

                                 Rady Miasta Gdańska 
 
 

Opinia Nr 65-23/359/114/2013 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 10 grudnia 2013 roku 
 
 
do autopoprawki do projektu uchwały RMG w sprawie uchwalenia budŜetu 
Miasta Gdańska na rok 2014 – druk nr 1100 - w zakresie działania Komisji. 

======================================================= 
 
 
            Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych przez   
Panią Jolantę Ostaszewską, Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i 
Podatków, Komisja 4 głosami, przy 2 głosach przeciwnych i 0 głosach 
wstrzymujących się - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała autopoprawkę 
do projektu uchwały, zawartego w druku nr 1100 – w zakresie działania 
Komisji. 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 
Do wiadomości: 
Pani Teresa Blacharska 
Skarbnik Miasta Gdańska 
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BRMG-KPGiM-III. 0012.24-10.2013.EWD.342665 
Sprawa: BRMG - S.0006.351.2013 
 

                                   Pan Bogdan Oleszek 
                             Przewodniczący 

                                 Rady Miasta Gdańska 
 
 

Opinia Nr 65-23/360/115/2013 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 10 grudnia 2013 roku 
 
 
do projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyraŜenia woli objęcia 
udziałów w podwyŜszonym kapitale zakładowym spółki Gminy Miasta Gdańska 
działającej pod firmą Biuro Inwestycji Euro Gdańsk 2012  Spółka z o.o. z 
siedzibą w Gdańsku – druk nr 1112. 

======================================================= 
 
 
            Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych przez   
Panią Iwonę Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej oraz 
przeprowadzonej dyskusji, Komisja 4 głosami, przy 0 głosach 
przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się - przyjęła i pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, bez poprawek - zawarty 
w druku nr 1112. 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 
Do wiadomości: 
Pan Andrzej Bojanowski 
Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
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BRMG-KPGiM-III. 0012.24-11.2013.EWD.342677 
Sprawa: BRMG - S.0006.352.2013 
 

                                   Pan Bogdan Oleszek 
                             Przewodniczący 

                                 Rady Miasta Gdańska 
 
 

Opinia Nr 65-23/361/116/2013 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 10 grudnia 2013 roku 
 
 
do projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyraŜenia woli objęcia 
udziałów w podwyŜszonym kapitale zakładowym spółki Gminy Miasta Gdańska 
działającej pod firmą Gdańskie Towarzystwo Budownictwa Społecznego Spółka z 
ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku   – druk nr 1113. 

======================================================= 
 
 
            Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych przez   
Panią Iwonę Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej oraz 
przeprowadzonej dyskusji, Komisja 6 głosami za - jednogłośnie - 
przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, bez 
poprawek - zawarty w druku nr 1113. 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 
Do wiadomości: 
Pan Andrzej Bojanowski 
Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
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BRMG-KPGiM-III. 0012.24-12.2013.EWD.342695 
Sprawa: BRMG - S.0006.358.2013 
 

                                   Pan Bogdan Oleszek 
                             Przewodniczący 

                                 Rady Miasta Gdańska 
 
 

Opinia Nr 65-23/362/117/2013 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska 

z dnia 10 grudnia 2013 roku 
 
 
do projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyraŜenia woli objęcia 
udziałów w podwyŜszonym kapitale zakładowym jednoosobowej spółki Gminy 
Miasta Gdańska działającej pod firmą Gdańska Agencja Rozwoju Gospodarczego 
Spółka z o.o. z siedzibą w Gdańsku   – druk nr 1119. 

======================================================= 
 
 
            Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przekazanych przez   
Panią Iwonę Bierut, Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej oraz 
przeprowadzonej dyskusji, Komisja 6 głosami za - jednogłośnie - 
przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, bez 
poprawek - zawarty w druku nr 1119. 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 
Do wiadomości: 
Pan Andrzej Bojanowski 
Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
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Gdańsk, 11 grudnia 2013 r. 
 
 
BRMG-KPGiM-III.0012.24-13.2013. (wch.:24-3.2013) EWD. 242720 

 
 

                                                   Pan  
                                                   Paweł Adamowicz 
                                                   Prezydent Miasta Gdańska 
 
 
 
Dotyczy: pisma WGK.II.7140.3.409.2013.AK.337899 z dnia 03 grudnia 2013r. w 

sprawie wskazania przedstawiciela Komisji do składu Komisji ds. 
rozpatrywania wniosków twórców ubiegających się o najem pracowni. 

======================================================= 

 
  
              W odpowiedzi na ww. pismo uprzejmie informuję, Ŝe Komisja Polityki 
Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 10 grudnia 
2013 roku wybrała jednogłośnie Radnego Piotra Skibę na przedstawiciela Komisji, 
który wejdzie w skład Komisji ds. rozpatrywania wniosków twórców ubiegających 
się o najem pracowni. 

 

Wszelkie informacje dotyczące ww. Komisji proszę kierować drogą elektroniczną: 

piotr.skiba@radny.gdansk.pl  

kpgim.rmg@gadansk.gda.pl 

 

Z wyrazami szacunku 

 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

 
Piotr Dzik 

 
Otrzymują: 
1. Prezydent Miasta Gdańska 
2. Radny Piotr Skiba 
3. Komisja a/a  

 


